
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  29. januára 2019 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Kubričanová, Mgr. Peter Mášik 

 

          

Prítomní občania: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová,  starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ   na zasadnutí obecného zastupiteľstva,  riaditeľku a zástupcu základnej 

školy a občanov. Skonštatoval, že zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

K bodu 2 

 

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia. Za zapisovateľku určila 

Mgr. Danielu Machovú a za overovateľov zápisnice Ing. Miroslava Sitára a Michala Godála. 

Do návrhovej komisie navrhla: PhDr. Janu Vaňovú a Petra Gerháta. 

Starostka dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a návrhovú komisiu. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslancov 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že niektoré uznesenia sú splnené a ostatné sú v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslancov 

 

K bodu 4 

 

Starostka ospravedlnila hlavnú kontrolórku obce, ktorá sa nemohla zúčastniť zasadnutia obecného 

zastupiteľstva a prečítala Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šišov za rok 2018 ako 

aj Správu o výsledkoch kontroly za obdobie od novembra – decembra 2018. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslancov 

 

K bodu 5 

 

Starostka predložila poslancom na schválenie Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2019. 

Uviedla, že tieto termíny sú len orientačné a poslanci sa budú schádzať nielen v týchto termínoch ale 

podľa potreby riešenia obecných záležitosti. Uviedla, že plán je zostavený tak, že obsahuje všeobecné 

body zasadnutia a potom sú uvedené zasadnutia podľa mesiacov, v ktorých sa plánuje zasadnutie. 



K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslancov 

 

K bodu 6 

 

Starostka oboznámila poslancov o účasti poslancov na zasadnutiach obecného zastupiteľstva v roku 

2018. Skonštatovala, že p. Peter Gerhát, Ing. Miroslav Sitár a Ing. Elena Valachová mali 100 % účasť 

na zasadnutiach obecného zastupiteľstva, p. Peter Pál a PhDr. Jana Vaňová mali 83 % účasť na 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva. 

K predmetnému návrhu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 7 

 

Starostka uviedla, že rozpočet bol schválený a podľa toho aj čerpaný. V priebehu roka bolo niekoľko 

rozpočtových opatrení, ktoré boli predmetom schvaľovania v obecnom zastupiteľstve. Následne 

informovala o čerpaní rozpočtu za rok 2018 v členení  príjmová a výdavková časť rozpočtu a tiež aj 

v členení bežné výdavky, kapitálové výdavky a finančné operácie. Čerpanie rozpočtu je prílohou 

zápisnice.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslancov 

 

K bodu 8 

 

Starostka podala správu o platení daní a poplatkov za rok 2018. Uviedla, že výber daní a poplatkov je 

na veľmi dobrej úrovni, t.j. že na daniach a poplatkoch obec neeviduje žiadne nedoplatky. Správa 

o platení daní a poplatkov za rok 2017 tvorí prílohu zápisnice.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslancov 

 

K bodu 9 

 

V rámci tohto bodu starostka predložila na rokovanie nasledovné žiadosti občanov a organizácii:  

 

a) žiadosť Janky Gabrišovej, ............................ o ukončenie nájmu v budove s.č. 79 Šišov – p. 

Gabrišová požiadala listom o ukončenie nájmu. Starostka predložila poslancom návrh na 

schválenie ukončenia nájmu k 31. 12. 2018. 

b) žiadosť Jána Tisovského, ............................... o prenájom priestorov v budove s.č. 79 Šišov – 

starostka oboznámila poslancov so žiadosťou J. Tisovského o prenájom priestorov, ktoré 

zostávajú voľné po ukončení nájmu s p. Gabrišovou. Poslancov požiadala o schválenie 

predmetnej žiadosti o prenájom týchto priestorov. 

c) Žiadosť TJ Sokol Šišov o dotáciu na financovanie činnosti – starostka predložila na schválenie 

žiadosť TJ Sokol Šišov o dotáciu na financovanie ich činnosti vo výške 1000 € na prvý polrok 

2019. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5  poslancov 

 

K bodu 10 

 

V rámci rôzneho boli na rokovanie predložené nasledovné body: 



a) Prehodnotenie nájmu v budove hasičskej zbrojnice – starostka informovala poslancov, že po 

preverení skutočného stavu prenajímaných priestorov je potrebné upraviť dodatok k nájomnej 

zmluve ako aj výšku nájomného. 

b) Delegovanie nových členov do Rady základnej školy a Rady materskej školy – starostka 

predložila návrh na delegovanie nových členov do rady školy z dôvodu, že po komunálnych 

voľbách niektorým poslancom zanikol mandát a z tohto dôvodu je potrebné dodelegovať do 

Rady základnej školy a Rady materskej školy poslancov za zriaďovateľa.  

c) Menovanie členov vyraďovacej a likvidačnej komisie – taktiež z dôvodu zmeny zloženia 

obecného zastupiteľstva musí byť domenovanie nových členov do tejto komisie. 

d) Menovanie členov Krízového štábu – taktiež starostka predložila aj nové zloženie Krízového 

štábu obce. 

e) Pokračovanie prác na dostavbe a rekonštrukcii hasičskej zbrojnice – starostka informovala, že 

práce na dostavbe a rekonštrukcií hasičskej zbrojnice finišujú, treba už dorobiť len nájazd do 

garáže. Momentálne sa čaká na zlepšenie počasia, aby mohli byť vykonané betonárske práce.  

f) Informácia o spracovaní Zmien a doplnkov č. 3 Územného plánu obce – starostka informovala, 

že práce na spracovaní Zmien a doplnkov č. 3 sa blížia ku koncu. Spracováva sa finálna verzia, 

ktorá pôjde na schválenie na Okresný úrad Trenčín. 

g) Informácia o zabezpečení priestorov Pizzerie proti mrazom – starostka informovala, že 

z dôvodu, že v tejto časti budovy nie je vykurovanie zabezpečila aspoň napustenie radiátorov 

nemrznúcou zmesou, ktorá pomocou obehového čerpadla cirkuluje.  

h) Informácia o stave budovy TJ Sokol Šišov – starostka informovala o zlom stave budovy TJ 

Sokol Šišov. V budove sú vlhké steny, opadáva omietka. Bolo by treba celú budovu 

odizolovať. Nakoľko to nebude zanedbateľná investícia navrhuje, aby sa ňou obecné 

zastupiteľstvo zaoberalo až v budúcom roku v závislosti od finančných možností obce. Nateraz 

dala starostka aspoň vymaľovať tieto priestory.  

i) Ponuka vydavateľstva CBS spol. s r.o. – kniha Bánovce nad Bebravou a okolie z neba – 

starostka informovala poslancov o ponuke uverejnenia obce v predmetnej knihe, pričom by 

obec vznikol výdavok pri odbere 35 kníh vo výške 525 € bez DPH. 

j) Poplatky za umiestnenie reklamných banerov – starostka informovala poslancov o požiadavke 

realitnej kancelárie na umiestnenie reklamného banera a pri tej príležitosti navrhla poslancom, 

že v prípade umiestňovanie reklamných banerov, pútačov toto spoplatniť aspoň sumou 10 € na 

mesiac. 

k) Žiadosť o poskytnutie dotácie na vybudovanie detského ihriska pri materskej škole – starostka 

informovala poslancov o možnosti podania žiadosti o dotácie prostredníctvom Úradu vlády SR 

na vybudovanie detského ihriska pri materskej škole. 

l) Žiadosť o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu budovy Domu smútku – starostka informovala  

poslancov o možnosti podania žiadosti na dotáciu na rekonštrukciu Domu smútku  a požiadala 

poslancov o jej schválenie. 

m) Kontrola čerpania finančných prostriedkov v Základnej škole Šišov – starostka požiadala 

poslancov o poverenie pre hlavnú kontrolórku obce na vykonanie kontroly odmeňovania 

zamestnancov základnej školy za rok 2018 a navýšenia rozpočtu na rok 2019. K danému 

uviedla, že je potrebné aby takého kontroly v subjektov boli vykonávané pravidelne čím sa 

predíde prípadným problémom. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5  poslancov 

 

K bodu 11 

 

V rámci interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

 



K bodu 12 

 

Starosta otvoril diskusiu. V rámci diskusie vystúpil JUDr. Malinovský, ktorý predložil poslancom 

písomný návrh na riešenie havarijného stavu septiku základnej školy a bytovky, taktiež predložil 

požiadavku na odkúpenie budovy, v ktorej bola prevádzkovaná pizzeria, resp. možnosť jej dočasného 

prenájmu. 

V rámci diskusie vystúpila aj riaditeľka školy Mgr. Kubričanová s požiadavkou na zlúčenie základnej 

školy s materskou školou a na zriadenie športovej triedy. K uvedenej požiadavke poslanci požadovali 

spracovať analýzu nákladov a až následne po jej predložení s k danej veci vyjadria. Nakoľko v rámci 

diskusie už nikto nevystúpil starostka diskusiu ukončila.  

 

K bodu 13 

 

Starosta poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

V Šišove  29. 01. 2019  

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Ing. Miroslav Sitár                                                         Michal Godál            

    overovateľ I.               overovateľ II. 

 

 

 

 

        ............................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Daniela Machová 


